

# Referat

## Organisationsbestyrelsesmøde

**Mødedato:** Torsdag den 23. maj 2024  
**Tid:** Kl. 17.00-19.30  
**Sted:** KAB, Mødesalen  
**Deltagere:** Iris Gausbo, Dennis Trier, Flemming Løvehardt, Hanne Drewsen, Hans Jørgen Larsen, Henrik Bolberg, Henrik Thorenfeldt, Lis Brønholt, Peter Kare, Rina Tentschert og Steffen Morild  
Administration: Sanne Kjær, Jonas M. Cohen, Mette Møller Kristensen, Sara Sjøholm og Bolette B. Ingrisch (referent)

**Gæster:**  
**Ansvarlig:** Jonas M. Cohen  
**Afbud:** Hans Erik Foght

Pkt.	Formalia	
1.	<b>Godkendelse af dagsorden (B)</b>	Flemming blev valgt til dirigent og konstaterede, at punkt 25 udskydes til mailhøring, da indstillingen af tekniske grunde ikke var blevet uploadet. Herefter blev dagsordenen godkendt, og man konstaterede, at B-sagerne derudover var godkendt.
2.	<b>Revisionsprotokol (O)</b>	Ingen kommentarer
3.	<b>Referat fra sidste møde (O)</b>	<p>Der var følgende kommentarer til punkt 7; netværksmøder</p> <p>Lis ønskede, at der i stedet for "deltog tre personer" kommer til at stå, " Der deltog een engageret afdelingsformand, foruden driftschefen og kontaktpersonen fra OB".</p> <p>Det skal stå tydeligere, at der var sammenfald i datoen med netværksmøde i kontaktpersonens eget område og netværksmødet for kontaktpersoner.</p> <p>Hans Jørgen ønskede at der tilføjes efter, at chefkonsulenterne deltager</p>

		<p>på netværksmøderne, for at støtte op om bl.a. driftschefen</p> <p>Referatet blev godkendt med de faldne kommentarer.</p>
	<b>A-sager</b>	
<b>4.</b>	<p><b>Repræsentantskabsmøde 2024 – afholdelse og skriftlig beretning (B)</b></p> <p>Administrationen indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at status for afholdelse af repræsentantskaberne tages til efterretning</li> <li>2. at den skriftlige beretning jf. bilag 1 godkendes.</li> </ol>	<p>Jonas gav en kort status</p> <p>Der blev spurgt til, hvem der skal opfordre til at stille op til organisationsbestyrelsen, og forslag om at tilføje lidt om trivsel i afdelingerne, og at indkøbsportalen udover økonomi også handler om bæredygtige løsninger.</p> <p>Status blev taget til efterretning og den skriftlige beretning godkendt med de faldne kommentarer.</p>
<b>5.</b>	<p><b>Ændring af 3B's vedtægter og forretningsordenen for organisationsbestyrelsen (B)</b></p> <p>Organisationsbestyrelsen skal beslutte, om</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at godkende, at forslag til vedtægtsændringer skal fremlægges på 3B's repræsentantskabsmøde 6. juni 2024</li> <li>2. at drøfte forslag til ændringer i 3B's forretningsordenen for organisationsbestyrelsen.</li> </ol>	<p>Sara præsenterede arbejdsgruppens forslag.</p> <p>Ad 1 Vedtægterne De største ændringer er sammensætning af organisationsbestyrelsen, og at valg af formand flyttes fra vedtægterne til forretningsordenen.</p> <p>Dennis pointerede, at forskellen skal forklares tydeligt på efterårets afdelingsmøder.</p> <p>Formanden har besluttet sig for titlen forperson, som er kønsneutralt. Godkendes det, vil det blive konsekvensrettet i forretningsordenen mm. for organisationsbestyrelsen.</p> <p>Ad 2 Forretningsordenen Jf. § 15 om inhabilitet. Man kan ikke deltage under sager i egen afdeling.</p>

		<p>Der må ikke være forskel på afdelingeres adgang til viden og heller aldrig herske tvivl om habilitet.</p> <p>Sanne tilføjede, at habilitet også handler om at påvirke sagen og at man skal skelne mellem sagsoplysning og sagsbehandling.</p> <p>Punktet tages op på et senere organisationsbestyrelsesmøde eller seminar til dybere drøftelse.</p> <p>Vedtægtsændringerne blev godkendt, og ændringsforslag til forretningsordenen tages med til det konstituerende møde 20. juni.</p>
6.	<p><b>Status for arbejdet med ny strategiaftale mellem 3B og KAB 2025-2027 (O)</b></p> <p>Administrationen indstiller til organisationsbestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at tage orientering om status for arbejdet med udarbejdelse af strategiaftale mellem 3B og KAB 2025-2027 til efterretning.</li> </ol>	<p>Strategiaftalen fremlægges på det konstituerende møde 20. juni. Der vil være et efterfølgende forløb om forhandling af tilkøb til administrationsaftalen med udgangspunkt i strategiaftalen 2025-2027.</p> <p>Steffen nævnte problematikken om renovering og vedligeholdelse, som bliver store i fremtiden, og opfordrede til at sætte fokus på det i forhandlingerne.</p> <p>Orienteringen blev taget til efterretning.</p>
7.	<p><b>Nedsættelse af Kommunikationsudvalg (B)</b></p> <p>3B's temaarbejdsgruppe om kommunikation på strategisk niveau indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at nedsættelse af et Kommunikationsudvalg i 3B godkendes.</li> <li>2. at kommissorium for 3B's Kommunikationsudvalg godkendes.</li> </ol>	<p>Kommissoriet er et resultat af tre møder holdt i foråret. Hensigten er, at det understøtte og udvikle beboerdemokratiet samt varetage de stående udvalgs kommunikationssager.</p> <p>Ressourcerne skal hentes ved det ekstra organisationsbestyrelsesmedlem, der forventes at komme, og at der skal gives slip på noget andet.</p> <p>Indstillingen blev godkendt.</p>

		<p>Steffen opfordrede til at gøre kommissoriet stramt og at målrette møderne til møder med KAB modsat byggeudvalget og driftsudvalget, der er sagsorienteret.</p> <p>Med de faldne bemærkninger blev kommissoriet godkendt.</p>
<p><b>8.</b></p>	<p><b>Måløv Park (B)</b></p> <p>Administrationen indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at orienteringen tages til efterretning – herunder at de foreløbige udgifter i forbindelse med afværgeforanstaltningerne dækkes af driften og tilføjes byggesagen på sigt</li> </ol>	<p>Henrik B og Henrik T forlod lokalet under dette punkt.</p> <p>Sagen er sendt til afklaring hos kommunen, og der arbejdes på at få valide asbestmålinger for at få afdækket omfanget.</p> <p>Jonas tilføjede, at man i KAB arbejder på at organisere en taskforce til indsamling af viden til fremtidige lignende sager. KAB er opmærksom på, at det ikke bliver samme leverandør, der foretager målingerne, som får løsning af opgaven. Det er KAB's kommunikationsområde, der varetager de formelle udmeldinger i sagen til pressen. Derfor skal alle henvendelser henvises til dem.</p> <p>Afdelingsbestyrelsen skal informeres løbende om sagen. Pt. afventer KAB anbefalinger fra Styrelsen for Patient-sikkerhed, som kommunen skal formidle via deres tilsyn.</p> <p>Iris henviste til habilitet, og at organisationsbestyrelsen ikke må forlade sig på, hvad organisationsbestyrelsesmedlemmer fra afdelingen bidrager med.</p> <p>Mht udgifter til asbestsagen meddelte Jonas, at de bliver samlet på en selvstændig konto. og at organisationsbestyrelsen skal tage stilling til, hvordan</p>

		<p>de afholdes efterfølgende, herunder om det er muligt at få dækket dele af udgiften af forsikringen, og om Byggeskadefonden kan bidrage.</p> <p>Orienteringen blev taget til efterretning, og organisationsbestyrelsen understregede, at de skal holdes løbende orienteret om sagen.</p>
	<b>PAUSE</b>	
<b>9.</b>	<p><b>Datadrevet ledelsesinformation (O)</b></p> <p>Administrationen indstiller til organisationsbestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at tage anden leverance af datadrevet ledelsesinformation i 2024 til efterretning</li> <li>2. at tage omstruktureringen af dashboard fra første dataleverance til efterretning</li> </ol>	<p>Mette gennemgik data og fremhævede to parametre:</p> <p><b>Klager</b> Antallet er steget. Klagerne er typisk over driften, men der er ikke et mønster i dem i forhold til driftsområder. Det kan til dels også skyldes, at de bliver registreret på en anden måde end tidligere.</p> <p><b>Biodiversitet</b></p> <p>Med data får både driften og administrationen mulighed for at være på forkant med nye løsninger.</p> <p>Sanne pointerede, at præsentationen er for at vise organisationsbestyrelsen en tendens.</p> <p>Der arbejdes på at få data ind i power-BI.</p> <p>Orienteringen blev taget til efterretning.</p>
<b>10.</b>	<p><b>Status på styringsdialoger (O)</b></p> <p>Administrationen indstiller til organisationsbestyrelsen</p>	<p>Der var overordnet ros fra samtlige kommuner til driftsprogrammet og samarbejdet generelt med 3B.</p> <p>Afdelingerne har i år meldt emner ind forud for dialogerne, som er blevet taget positivt imod. Øvrige emner fra</p>

	<p>1. at tage mundtlig orientering om styringsdialoger 2024 til efterretning.</p>	<p>afdelingerne, som kommunerne ønsker drøftet, tages på bilaterale møder.</p> <p>Der var stor ros til 3B for at bygge og at tage nye initiativer.</p> <p>Dennis roste inddragelsen af afdelingerne, men opfordrede til at forventningsafstemme med dem i forbindelse med tilbagemeldingerne på de indmeldte emner.</p> <p>Orienteringen blev taget til efterretning.</p>
11.	<p><b>Salg af Sønderlundvej (B)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <p>1. at der skal vælges mellem et af følgende to løsninger for Sønderlundvejs Børneinstitution:</p> <p>a. Løsning A: Frasalg til privat investor, hvor proventet fra salget fordeles forholdsmæssigt mellem 3B's afdeling Tofftegård og 3B's dispositionsfond</p> <p>b. Løsning B: 3B bygger 28 nye almene boliger.</p>	<p>Hans Jørgen meddelte, at byggeudvalget har haft brug for at kende omkostningerne, og derfor ikke har kunnet behandle indstillingen.</p> <p>Organisationsbestyrelsen besluttede at sælge grunden, efter en længere drøftelse. Beslutningen blev enstemmigt godkendt.</p>
12.	<p><b>Lønstrupgård – nybyggeri – skema B (B)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <p>1. at budget og finansiering til ansøgning om Skema B tilsagn for nybyggeri i Lønstrupgård kan godkendes</p> <p>2. at der indgås aftale med Byggepartnerskabet &amp; os om trin 3 (totalentrepriseaftale) betinget af Skema B tilsagn.</p>	<p>Sagen er behandlet i byggeudvalget. Mette meddelte, at afdelingen er bekymret for huslejestigning grundet manglende henlæggelser.</p> <p>Organisationsbestyrelsen godkendte begge indstillinger.</p>

13.	<p><b>Lønstrupgård – helhedsplan – skema B (B)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>at budget og finansiering til ansøgning om Skema B-tilsagn for helhedsplan i Lønstrupgård kan godkendes</li> <li>at boligforeningen godkender finansiering, fordelt således: <table data-bbox="379 636 938 864"> <tr> <td>Reguleringskonto</td> <td>45.000.000 kr.</td> </tr> <tr> <td>Kapitaltilførsel via 5.dels-ordningen på</td> <td>200.000 kr.</td> </tr> <tr> <td>Fællespuljetilskud</td> <td>5.900.000 kr.</td> </tr> <tr> <td>Egen trækningsret</td> <td><u>15.000.000 kr.</u></td> </tr> <tr> <td>I alt</td> <td><u>66.100.000 kr.</u></td> </tr> </table> </li> <li>at der indgås aftale med Byggepartnerskabet &amp; os om trin 3 (totalentrepriseaftale) betinget af Skema B-tilsagn.</li> </ol>	Reguleringskonto	45.000.000 kr.	Kapitaltilførsel via 5.dels-ordningen på	200.000 kr.	Fællespuljetilskud	5.900.000 kr.	Egen trækningsret	<u>15.000.000 kr.</u>	I alt	<u>66.100.000 kr.</u>	<p>Der etableres 12 nye tilgængelighedsboliger, så der fremad er 18 i alt.</p> <p>Henrik T opfordrede til, at potentiel asbest fremover skal være et fokuspunkt.</p> <p>Mette tilføjede, at der er opmærksomhed på asbest, da det er konstateret bag fliser på badeværelserne og muligvis i taget.</p> <p>Indstillingen blev godkendt</p>
Reguleringskonto	45.000.000 kr.											
Kapitaltilførsel via 5.dels-ordningen på	200.000 kr.											
Fællespuljetilskud	5.900.000 kr.											
Egen trækningsret	<u>15.000.000 kr.</u>											
I alt	<u>66.100.000 kr.</u>											
14.	<p><b>Pilotprojekt for det boligsociale korps (B)</b></p> <p>Driftsudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>at iværksætte et pilotprojekt til afprøvning af en model for det boligsociale korps. Pilotprojektet finansieres af 551.688 kr. af de allerede afsatte midler til Boligsocialt Korps.</li> </ol>	<p>Projektet er tiltænkt de afdelinger, der ikke har et boligsocialt korps, og er rettidig omhu, hvis der bliver brug for boliger til udsatte personer.</p> <p>Sanne tilføjede, at andre boligorganisationer i KAB fællesskabet tester andre sociale tiltag, da driften har mulighed for at bidrage på området på andre måder, end kommunerne kan og roste sluttelig 3B's indsats.</p> <p>Indsatsen bygger på en grundig screening og den bredde viden, det har givet.</p> <p>Indstillingen blev godkendt.</p>										
	<b>B-sager</b>											
15.	<p><b>Taastrup Torv – salg af areal (B)</b></p> <p>Organisationsbestyrelsen skal beslutte, om</p>	<p>Organisationsbestyrelsen godkendte indstillingen.</p>										

	1. vedlagte købsaftale skal tiltrædes.	
16.	<p><b>Brug af reguleringskonto i Remise Nord</b></p> <p>Organisationsbestyrelsen skal beslutte,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at restsum på i alt 751.000 kr. på Remise-vænget Nords reguleringskonto indgår som medfinansiering i en kommende udskiftning af afdelingens indgangspartier og dørtelefonanlæg.</li> </ol>	Organisationsbestyrelsen godkendte indstillingen.
17.	<p><b>Sønderlundvejs Børneinstitution økonomi for midlertidigt bylivsprojekt (B)</b></p> <p>Organisationsbestyrelsen skal beslutte,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at forbrugsomkostninger (el, varme og renovation) til det midlertidige bylivsprojekt dækkes af arbejdskapitalen</li> <li>2. at lave udlæg på op til 60.000 kr. til det midlertidige bylivsprojekt fra arbejdskapitalen, indtil midler til Herlev Kommune udbetales.</li> </ol>	Organisationsbestyrelsen godkendte indstillingen.
18.	<p><b>Udlejning til ukrainske flygtninge i Stubmøllevej (B)</b></p> <p>Organisationsbestyrelsen skal beslutte,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at Stubmøllevej 13 bestående af 17 lejemaal kan anvendes til midlertidig indkvartering af ukrainske flygtninge</li> <li>2. at Stubmøllevej 13 udlejes til midlertidig indkvartering til ukrainske flygtninge i en 2-årig periode.</li> </ol>	Organisationsbestyrelsen godkendte indstillingen.
19.	<p><b>Udlejningstal 2023 (O)</b></p> <p>Forretningsudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at tage orientering om udlejningstal for 3B til efterretning.</li> </ol>	Organisationsbestyrelsen tog orienteringen til efterretning.



<p><b>20.</b></p>	<p><b>Partnerskabsaftale om øget biodiversitet i København (O)</b></p> <p>Forretningsudvalget og driftsudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at tage orientering om tiltrædelse af partnerskabsaftalen med Københavns Kommune om øget biodiversitet i København til efterretning.</li> </ol>	<p>Organisationsbestyrelsen tog orienteringen til efterretning.</p>
<p><b>21.</b></p>	<p><b>3B's deltagelse i Folkemøde 2024 (O)</b></p> <p>Administrationen indstiller til organisationsbestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at tage orienteringen til efterretning.</li> </ol>	<p>Organisationsbestyrelsen tog orienteringen til efterretning.</p>
<p><b>22.</b></p>	<p><b>Remisevængerne og Hørgården – Ansøgning om etablering af midlertidig parkeringsplads (B)</b></p> <p>Driftsudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at godkende etablering af midlertidig parkeringsplads på areal, hvor Lille Solvænget er planlagt opført</li> <li>2. at afvise en bevilling til etablering af midlertidig parkeringsplads på i alt 142.000 kr. fra 3B's arbejdskapital.</li> </ol>	<p>Organisationsbestyrelsen godkendte indstillingen.</p>
<p><b>23.</b></p>	<p><b>Afrapportering på driftsprogrammet's effektmål (O)</b></p> <p>Driftsudvalget skal indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at tage orientering om afrapportering på effektmålene for 3B's driftsprogram til efterretning.</li> </ol>	<p>Organisationsbestyrelsen tog orienteringen til efterretning.</p>
<p><b>24.</b></p>	<p><b>Porthuset - Tagudskiftning - ansøgning om at hæve medfinansiering (B)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen</p>	<p>Organisationsbestyrelsen godkendte indstillingen.</p>

	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. at hæve den tidligere godkendte medfinansiering til de øgede udgifter, der er opstået i forhold til de ændrede konstruktioner og den opdaterede indeksering af byggesagen</li> <li>2. at godkende den udvidede finansiering følgende beløb inkl. moms: <ul style="list-style-type: none"> <li>• brug af egen trækingsretsmidler på 667.000 kr.</li> <li>• tilskud fra dispositionsfonden på 11.144.000 kr.</li> <li>• lån fra dispositionsfonden på 5.293.000 kr.</li> <li>• alternativt lån i dispositionsfonden 808.000 kr.</li> </ul> </li> </ol> <p>Herudover bidrager afdelingen med egne midler til betaling af lån i dispositionsfonden.</p>	
<b>25.</b>	<p><b>Toftegård / Toftegård Tag – Byggeskadeudbedring (B)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at byggeskaderne på alle tagkvistene i 24111 Toftegård, blok 1-4 afhjælpes med finansiering via huslejestigning</li> <li>2. at byggeskaderne i 24141 Toftegård Tag kan afhjælpes med finansiering via huslejestigning. Der kan eventuelt tilføjes midler fra reguleringskontoen for lavere huslejestigning</li> <li>3. at aftale med Byggeskadefonden underskrives (anerkendelsesbrevet)</li> </ol>	Udsættes til mailhøring.
<b>26.</b>	<p><b>Hedelyngen – helhedsplan (O)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. at status på helhedsplanen vedr. en forventet stigning af anlægssum ved Skema B</li> </ol>	Organisationsbestyrelsen tog orienteringen til efterretning.

	<p>tages til efterretning</p> <p>2. at det risikobehæftede forhold vedr. isolering af sokler godkendes.</p>	
<b>27.</b>	<p><b>Strandlodssund, status på byggeri (O)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <p>1. at nærværende orientering tages til efterretning.</p>	Organisationsbestyrelsen tog orienteringen til efterretning.
<b>28.</b>	<p><b>Vestergården 2 - Udskiftning af vandrør (O)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <p>1. at nærværende orientering tages til efterretning</p>	Organisationsbestyrelsen tog orienteringen til efterretning.
<b>29.</b>	<p><b>Damagervej – Udskiftning af stofledninger og sikkerhedsdøre i boligerne (B)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p> <p>1. at godkende, at afdelingen udskifter nuværende indgangsdøre til boligerne ud med sikkerhedsdøre</p> <p>2. at godkende, at afdelingen udskifter eksisterende stofledninger i boligerne med tidssvarende elinstallationer</p> <p>3. at godkende, at udskiftning af stofledninger og sikkerhedsdøre i boligerne finansieres med et 30-årigt realkreditlån på 1.011.260 kr. med en huslejestigning for afdelingen på 1,95 %.</p>	Organisationsbestyrelsen godkendte indstillingen.
<b>30.</b>	<p><b>Hjortegården – Kollektiv individuel modernisering af køkkener (B)</b></p> <p>Byggeudvalget indstiller til organisationsbestyrelsen,</p>	Organisationsbestyrelsen godkendte indstillingen.

	<p>1. at godkende lånoptaget på maksimalt 10.115.000 kr. til kollektiv individuel råderetsmodernisering af op til 100 køkkener i Hjortegården.</p>	
<b>Nyt fra BL og KAB</b>		
31.	<p>Nyt fra KAB og fremtidens 3B, it-løsninger og fora på tværs v/Steffen Morild</p>	<p>Flemming, Hanne og Steffen sidder i BL's 1. kreds, hvor der sker en del lige nu. Det tages op på næste møde.</p> <p>Flemming bad om at få udmøntet mandatet, når der skal træffes beslutninger på BL's bestyrelsesmøder.</p> <p>Jonas foreslog, at det kommer med på det konstituerende møde 20. juni.</p>
<b>Øvrigt</b>		
32.	<p><b>Eventuelt</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Tilbage melding om organisationsbestyrelsens bustur lørdag den 20. april 2024</li> <li>2. Sommermiddag 20. juni – Fasangården</li> <li>3. Studietur til Stuttgart 4.-7. september</li> <li>4. Prangerhusets 25 års jubilæum 8. juni, reception</li> <li>5. Birthe Houllind har skrevet en bog "Beboerdemokrati", som uddeles til organisationsbestyrelsesmedlemmerne</li> <li>6. Årsregnskabet skal underskrives</li> <li>7. Historier fra OB-mødet vi vælger punkter fra dagens møde</li> </ol>	<p>Ad 1 – der var ros til dagen. I en hjemløseafdeling havde en hjemløs for egen regning købt to ton grus for at undgå, at deltagerne kom til en mudderpøl.</p> <p>Der var enighed om, at Iris og Dennis følger op på at refundere udgiften via aktivitetspuljen.</p> <p>Dennis roste de to studenter, Stefan og Rosa, for deres arbejde med at udføre så godt et program.</p> <p>Ad 2 – Iris og Dennis har anbefalet at genbesøge restauranten i år</p> <p>Ad 3 – efter repræsentantskabsmødet genbekræftes, hvem der deltager i studieturen.</p> <p>Ad 4 - Jonas viderebragte invitation, hvor organisationsbestyrelsen med partnere er velkomne.</p>

		<p>Jonas fortalte, at der også kommer en invitation fra projekt Backyard i Herlev.</p> <p>Ad 5 – Birthe Houlinds bog Bogen er indkøbt til alle organisationsmedlemmer, som hver fik et eksemplar med hjem.</p> <p>Ad 6 – underskrive årsregnskab Årsregnskabet blev underskrevet med undtagelse af Rina, Peter og Hans. Der følges op på deres underskrifter.</p> <p>Ad 7 – historier Lønstrupgård og igangsættelse af arbejde</p> <p>Pop-up-projekt cafeen Kommunikationsudvalget og styrkelse af kommunikationen</p>
--	--	--